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Spaarwaterstraat, 21 mei 2020  
 

Chers voisins, beste buren, 
 

Een jaar geleden hebben wij zeer gezellig op 
het Spaarwaterveld een soort ‘Apérue’ 
gehouden, en ik nodig jullie uit om hetzelfde 
te doen dit jaar, vanaf 16.30 uur, op zaterdag 
19 juni a.s.: onze 14de Spaarwaterfeest! 
 
Laten wij deze keer weer: 
- Onze eigen bekers en dranken 
meenemen 
- Voor wie het kan tillen, liefst twee 
(klap)stoelen meenemen, zodat iedereen op 
gepaste afstand comfortabel kan zitten 
- Voor wie houdt van musiceren: breng je 
instrument mee en geef ons een mini-
sérénade 

Dit jaar nog geen gezamenlijk eten. Volgend jaar hopelijk wel. Ik verheug me op die momenten samen. 
 

 

WAT IS DE SITUATIE OMTRENT DE JAPANSE KERSEN IN ONZE STRAAT: 
 

Het zit zo:  
- de gemeente heeft al lang een plan van herinrichting van de hele wijk 
- daarbij wordt een nieuwe riolering geplaatst en dat is één van de redenen die genoemd worden voor het 
kappen van de 17 Japanse kersen. Andere genoemde redenen zijn: te oud of ziek, niet op de juiste plek…  
- bij dat plan is het zo dat er in onze straat veel meer parkeerplaatsen gecreëerd worden (85 i.p.v. 57) 
- de bomen die geplant gaan worden komen op inhammetjes, tussen de auto’s te staan, op voldoende 
afstand van de riolering. Er komen maar 8 bomen terug van de 17.  
- naar mijn weten is niemand op behoorlijke wijze op de hoogte gebracht van die drastische vermindering. 
Er zijn, zegt men, officieel ‘straatgesprekken’ gehouden met ‘straatvertegenwoordigers’ maar niemand die 
ik sprak was van deze situatie bewust… Eigenlijk heeft men ons lekker laten slapen tot het te laat werd: nu. 
- wel werd ons gevraagd (weliswaar met gebrekkige informatie) welke van de drie voorgestelde 
boomsoorten men het liefste koos: het werd de magnolia, en daaraan is niets te veranderen. Toevallig heel 
handig, want er zijn al twee magnolia’s in de straat: die hoeven maar verplant te worden. 
- het is me niet gelukt om met het ingenieursbureau van gemeente Den Haag echt in gesprek te gaan. 
- blijft alleen de mogelijkheid tot politieke actie over; dat ga ik niet doen, aangezien ik niet genoeg animo in 
de straat voel in die richting. Het zij zo. Ik ben filosoof genoeg om de realiteit te accepteren en van onze 
nog groene straat te blijven genieten. Laat dit een levensles zijn.  
 

 


